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چند وزیر 

ماجرای شاسی بلندها

ادعای رسانه اماراتی 

لایحه برنامه هفتم 

حداقل دو برابر جمعیت فعلی 

آتش نمی زند

عقب نشینی نمی کنم

حذف شد

اخبار ویژه ... آذری نماینده مجلس در نطق میان دستور:

اجازه ندهیم وطن، صحنه آموختن 
حکمرانی برای آدم های اشتباهی شود

سرویس سیاسی-  علی آذری در جلسه علنی 
مجلس شورای اسلامی در نطق میان دستور با سلام 
و درود خدمت ملت شریف ایران، گفت: خداوندا 
تورا ســپاس که در طول ۳ ســال خدمت خویش 
اسباب و وسایل پیگیری حق  و رفع  محرومیت و 
مظلومیــت را برای مردم عزیز قوچان و فاروج  را 
فراهم ساختی و توکل به لطف تو نقطه امیدی است 
که روحیه جهادی و تلاش را در ما زنده نگه داشته، 

پس توکل به تو که هم اگاهی هم دانا و هم توانا.
نماینــده مردم قوچان و فــاروج بیان کرد: با 
نگاهــی به وطــن عزیز درمی یابیم کــه ایران ما از 
انباشــت برخی از مشکلات اقتصادی و اجتماعی 
در رنج اســت؛ عمده ترین چالش کشور در حوزه 
حکمرانی حوزه اقتصادی اســت برای بهبود وضع 
معیشــت مردم عزیز در ساختارهای اقتصاد کلان 
کشــور بایــد تغییراتی ایجاد شــود؛ اجازه ندهیم 
اقتصاد کشــور ابَرتورمی شود مسئله تعارض فساد 
ســتیزی اقتصادی و فساد پذیری سیاسی باید حل 

شود.
وی اظهار داشــت: برای همه ســوال اســت 
مســئله ایران مقتدر چیســت؛ در حوزه مجلس از 
ورود به عرصه انتخابات تا نحوه تبلیغات و ارتباط 
گیری با شــهروندان منتهی به این مســئله اســت 
نماینده تکلیفش مشــخص نیســت آیا او نماینده 
ملی اســت یا اســتانی و یا منطقه ای است؟مردم از 
نماینده چه می خواهنــد و او به جای فعالیت ملی 
تحت فشــارهای محلی قــرار می گیرد و در حوزه 
قوه مجریه یکی از مشــکلات نمایندگان این است 
که بیش از ۳۰ اســتان و بیش از هزار شهرســتان و 
شــهر توانمند ما گرفتار و زندانی تهران شده اند و 
می دانیــم ایران مقتدر تا زمانی که گرفتار و زندانی 

تهران باشد، راهی برای توسعه ندارد.
این نماینده مجلس در ادامه به چابک سازی و 
کاهش تصدی گری دولت اشــاره کرد و گفت: قوه 
قضاییــه و قوه مقننه چابک هســتند اما قوه مجریه  
بــه روایتی با ۱۰ میلیون کارمند فعال و بازنشســته 
و شــرکت های متعدد موجب بلعیده شــدن اکثر 
درآمدهای کشــور شده اســت و سنگینی سیستم 
اداری خود مولد فســاد شده است و مانع علمیاتی 
شدن دستور سال " مهار تورم و رشد تولید " است؛ 
در حــوزه  مدیران اصالت با مدیریت اســت یک 
مدیریت درســت می تواند جامعه را از ذلت به اوج 
عزت برســاند و برعکس  توصیه می شــود دولت 

عزیز در حوزه مدیریت تمرکز داشته باشد.
آذری با تاکید بــه اینکه ما نباید اجازه بدهیم 
تا وطن صحنه آموختــن حکمرانی برای آدم های 
اشــتباهی شــود، گفت: اینجا ایران است و اینجا 

بهشت آزمون و خطا  نیست.
نماینده مردم در مجلس یازدهم تاکید کرد:در 
حوزه اجتماعی یکی از مشــکلات و دردهایی که 
مانــع ترقی و دلیل عقب ماندگی اســت برخی از 

اخلاق ها و روحیات خود ما است که مانع پیشرفت 
ما شــده، منفعت محوری،عدم مسئولیت پذیری 
اجتماعی، بیدادگری با نمــای دادگری، پرداختن 
به حواشــی، تخریب به جای انتقاد سازنده، داشتن 
صرفا تفکر مصرف توســعه خواهی به جای اینکه 
نســلی توسعه آفرین  باشــیم، مانع پیشرفت شده، 
بیاییــد برای یک بــار  رفتارها ،قلم ها و گفتارها را 

بدون تحقیر و توهین بچرخانیم.
وی ادامــه داد: تنها چیــزی که در آینده ایران 
از آن بی نیاز هســتیم کینه و نفرتی است که زاینده 
اختــلاف و عدم وحدت اســت، بایــد بدانیم که 
تغییر امت ها وابســته به تغییر اراده ها است، مسائل 
اقتصادی کشــور باید حل شود، مهار تورم و رشد 
تولید یعنــی اینکه اجازه ندهیم تا اختلاف طبقاتی 

به جنگ طبقاتی تبدیل شود .
نماینده مردم قوچان تصریح کرد: مردم شریف 
قوچان و فاروج منتظر رخدادهای مثبت هستند تا 
به تحقق امور  و دســتیابی به حل مشــکلات امید 
داشته باشند، برای تفهیم و حفظ پشتیبانی اجتماعی 
گوشه ای از فعالیت هایی که آرزوی  ما بود را برای 

هموطنان تقدیم می کنم.
وی با اشــاره به اقدامات صــورت گرفته در 
قوچان و فاروج یادآور شــد: آرزوی چهل ســاله 
ما دســتیابی به آب شرب گوارا و فاقد آلودگی سد 
تبارک بود که در طول چهل ســال نتوانســتند این 
آرزو را بــرآورده کنند،ب ه لطف حق و تلاش های 
شــبانه روزی ۹۰ درصــد از پروژه بــزرگ و امید 
آفرین انتقال آب از سد تبارک به تصفیه خانه انجام 
شــده  و درحال اتمام اســت، در شهرستان فاروج  
گروه مطالعه انتقال آب های مرزی و مرز ســرانی  

به شهرســتان فاروج، در حوزه انرژی فاز برق فوق 
سنگین شــهرک صنعتی قوچان  که ۹۸ درصد آن 
به اتمام رســیده است و در شهرستان فاروج پروژه 

مشابهی آغاز به کار کرده و در حال انجام است.
ایــن نماینده مردم در ادامــه افزود: در حوزه 
ســلامت پروژه بزرگ پلی کلینیک تامین اجتماعی 
کــه بیــش از ۷۰ درصد آن انجام شــده و آغاز به 
ساخت بیمارســتان ۳۲۰ تختخوابی شهید بزرگ 
یوسف کلاهدوز صورت گرفته و پروژه بزرگ امید 
آفرین گاز رسانی  به شهر مرزی، باب ورودی پیمان 
شانگهای که یادمان هست سال های، سال مرز بسته 
بود. به لطف حق و تلاش های شبانه روزی این مرز 
باز شــده است،بازارچه فعال و معیشت مرزنشینان 

عزیز پررونق شده است.
وی در مــورد اقدامات حــوزه انتخابیه خود 
اظهار داشــت: تصویــب منطقه ویــژه اقتصادی 
قوچان، آزاد سازی کارخانه بزرگ و به غارت رفته 
آســاک دوچرخ، الحاق بخش ها و شهرها به حوزه 
انتخابیه و همچنین آســفالت راه های روستایی و 
حل مشــکلات آب رســانی به روستاها صورت 

گرفته است.
آذری در پایان خاطر نشان کرد: از صدها تلاش 
دیگر صرفنظر می کنیم که مردم عزیز مشاهده کنند 
تــا به لطف حق رضایت مندی و اقبال عام حاصل 
شــود،این یعنــی امید به آینده وطن عزیز داشــته 
باشــیم،همه باید بدانیم این نقشه جغرافیایی که نام 
آن ایران اســت،همان دایره امکانی است که ما می 
توانیم آنچه در توان داریم برای بهبودی و توسعه آن 
انجام دهیم، امروز وطن به وجود تک تک ما احتیاج  

دارد،پس بیایید به وطن خدمت کنیم.

سرویس سیاسی-یک نماینده مجلس خطاب 
بــه رئیس جمهور گفت: آقای رییس جمهور، حال 
صنعت خوب نیســت، گزارش و آمار درســتی به 
جنابعالی نمی دهند، بارها عرض کردم یک مجموعه 
در دولت این گزارشــات و آمار و ارقام ارائه شــده 
توسط وزرا و ســایر مقامات دولتی را ابتدا راستی 
آزمایی کنند و سپس در اختیار جنابعالی قرار دهند.

سیداحمد رسولی نژاد در نشست علنی امروز 
)یکشــنبه ۷ خرداد ماه( مجلس شورای اسلامی در 
نطق میان دستور خود، از بیانات مقام معظم رهبری 
در دیدار اخیر نمایندگان مجلس یازدهم با ایشــان 

تشکر کرد.
نماینده مــردم دماوند و فیروزکوه در مجلس 
شورای اسلامی، ادامه داد: به راستی وظایف معاون 
امور مجلس رییس جمهور چیست؟ به نظر می رسد 
یکــی از وظایف مهم معاونت مذکور رصد نطق ها 
و اظهارات نمایندگان مجلس، دســته بندی و ارائه 
مهمترین نکات به آقای رییس جمهور است. شاید 
دوســتان این کار را انجام می دهند اما جناب آقای 

رییسی توجهی ندارد.
وی تصریح کــرد: آقای رییس جمهور، حال 
صنعت خوب نیســت، گزارش و آمار درســتی به 
جنابعالی نمی دهند، بارها عرض کردم یک مجموعه 

در دولت این گزارشــات و آمار و ارقام ارائه شــده 
توسط وزرا و ســایر مقامات دولتی را ابتدا راستی 
آزمایی کنند و سپس در اختیار جنابعالی قرار دهند. 
چطور در سال گذشته با اینهمه مشکلات، گاز، برق، 
ارز، عــدم همکاری بانک ها، مــواد اولیه و ... برای 
صنایع آیا ما ۰/۶ درصد رشد داشتیم در کنارش آمار 

اشتباه در بخش صنعت و مواردی از این دست.
رســولی نژاد اظهار کرد: آقای رییس جمهور، 
بانک مرکزی جوابگو نیست نه رییس بانک نه معاون 
ارزی و حتی معاون امور مجلس، بعد از گذشت ۷ 
ماه جهت پیگیری مشکلات صنایع به عنوان عضو 
کمیســیون صنایع و معادن مجلس هنوز موفق به 

ملاقات با یکی از این سه نفر نشده ام.
وی افزود: آن سیســتم فشــل و تعطیل بهین 
یاب در وزارت صمت که مشــکلات بســیاری را 
برای تولیدکنندگان جهت تهیه مواد اولیه به وجود 
آورده است و دیگر برخورد وزارت امور اقتصادی 
و دارایی با تولیدکنندگان که این مواد اولیه را چگونه 

تهیه کرده اید.
رســولی نژاد اظهار کرد: اینجانب عین پیامک 
صاحب یکــی از بزرگتریــن کارخانجات حوزه 
انتخابیــه ام را قرائت مــی کنم:»نمی دانم ۱۴ ماه از 
انتظــار ما برای تامین مواد اولیه گذشــته ولی هیچ 
چیز به غیر از شــواف چــه از قوه مجریه و چه قوه 
مقننه ندیدیم، ماکسیمم آخر هفته تعطیل می کنیم، 
کارخانه ای که چند صد کارگر در آن کار می کنند.«  
آقــای رییس جمهور، دقت مــی فرمایید؟ تا آخر 
همین هفته، اگــر با همین فرمان جلو بروید تعداد 
دیگری از کارخانجات تعطیل و کارگران بیشتری 
بیکار می شوند. صاحب این کارخانه که بدان اشاره 
کردم وقتی که گفته شد ۲۷ درصد حقوق کارگران 
را افزایش دهند به من گفت این متناســب با تورم 

نیست و من بیشتر اضافه می کنم.
وی افزود: روز کارگر که در مراســم مجموعه 
بزرگی شــرکت کردم مشاهده کردم که در یکی از 
سالن های بسیار بزرگ پرده زده اند، پرسیدم در این 
بخش چه کاری انجام می شــود، فردی پرده را کنار 

زد و گفت ما اینجا باقالی پاک می کنیم، کارخانه ای 
که بزرگترین کارخانه تولیدکننده لوازم بهداشتی در 
خاورمیانه اســت. پرسیدم چرا؟ پاسخ داد من نمی 
توانیــم این کارگران را بیکار کنم اما این فرد جانش 
به لب رسیده است تاجاییکه شب گذشته پیام داده 
اســت که من تا پایان ایــن هفته کارخانه را تعطیل 

می کنم.
رسولی نژاد بیان کرد: دولت وضعیت سخت 
بازنشستگان را درک کند باید در اسرع وقت متناسب 

سازی و همسان سازی انجام شود.
وی افــزود: آقای رییس جمهور، فکری برای 
افزایــش بی رویه قیمت گاز، برق و آب مصرفی به 
ویژه گاز بنمایید. در بازدید از روســتاها و محلات 
شــهرها که ۱۶ سال است این برنامه ها را دارد برای 
یک خانواده تحت پوشش کمیته امداد در طول یک 
دوره مصــرف چهار میلیون تومان قبض گاز صادر 
شــده اســت. در موارد دیگر به صورت مشابه در 
شهر ارجمند از توابع شهرستان فیروزکوه، جوانی 
در مســجد اظهار داشت قبل از عید برای یک دوره 
چهارصــد هزار تومان قبض گاز آمده بود و بعد از 
عید ۱۱ میلیون تومان و موارد مشابه آن در روستاها 
آمــده بود. مردم می گویند دولت گاز را قطع کند و 

بجای آن به ما مثل سابق نفت بدهد راحتر هستیم.
این نماینده مــردم در مجلس یازدهم، یادآور 
شــد: آقای رییس جمهور، بعد از فرمایشات مقام 
معظم رهبری اینهمه تــورم و گرانی! از ۷۰ درصد 
افزایش قیمت خودرو البته خودروســازان درصد 
افزایش را پاییــن تر اعلام می کنند به این صورت 
محاســبه می کنند کــه خودرویی کــه ۶۰۰ عدد 
تیــراژ در ســال دارد می گوینــد ۲۰ درصد اضافه 
کــرده ایــم اما خودرویی کــه ۷۰، ۸۰ و ۱۰۰ هزار 
تولید در ســال دارد تا ۷۰ درصد افزایش می دهند 
 بعد میانگین اعلام مــی کنند درصد کمتری انجام 

دادیم.
عضو کمیسیون صنایع و معادن مجلس شورای 
اسلامی، در پایان خواست تا مسئولان مربوطه برای 

کمبود آب نیز تدبیری بیندیشند.

یک نماینده مجلس گفت: ما نباید اجازه بدهیم تا وطن صحنه آموختن حکمرانی برای آدم های اشتباهی شود،اینجا ایران است
 و اینجا بهشت آزمون و خطا نیست.

تصویب منطقه ویژه اقتصادی قوچان، آزاد سازی کارخانه بزرگ و به غارت رفته 
آســاک دوچرخ، الحاق بخش ها و شــهرها به حوزه انتخابیه و همچنین آسفالت 
راه های روســتایی و حل مشکلات آب رسانی به روستاها صورت گرفته است.

سیاسی

سرویس سیاسی- یک نمانیده 
مجلــس خطاب بــه رویس جمهور 
گفت:آقــای رئیســی آیــا از صحت 
اطلاعات ارسالی اقتصادی که به شما 
می رسد، اطمینان دارید؟ آیا از وضعیت 
کمبود شــدید آرد به ویژه در شهرهای 
مسافرخیز اطلاع دارید؟ از عدم تأمین 
دارو برای بیماران خاص و ســرطانی 

مطلعید؟
سمیه محمودی مجلس شورای 
اسلامی در تذکر شفاهی خود خطاب 
به مجمع تشــخیص مصلحت نظام 
گفت: از این مجمع می خواهم نظر خود را در خصوص شــفافیت قوای سه گانه 
هر چه سریعتر به صورت صریح و شفاف اعلام کند و اگر شفافیت خوب است 
بگویند و اگر بد اســت از رفتارهای عوامفریبانه با راه اندازی سامانه های مختلف 

دست برداشته شود.
نماینده مردم شــهرضا و دهاقان در مجلس شورای اسلامی در تذکر دیگری 
خطاب به رئیس جمهور اظهار داشت: آقای رئیسی آیا از صحت اطلاعات ارسالی 
اقتصادی که به شــما می رسد، اطمینان دارید؟ آیا از وضعیت کمبود شدید آرد به 
ویژه در شهرهای مسافرخیز اطلاع دارید؟ از عدم تأمین دارو برای بیماران خاص 
و ســرطانی مطلعید؟ آیا از مشکلات مرغداران و افزایش قیمت مایحتاج مردم به 
دلیل عدم تعیین تکلیف وزارت جهاد کشــاورزی خبر دارید؟ آیا از مشــکلات 
بازنشستگان چیزی می دانید؟ آیا می دانید در یک سال گذشته بانک ها تسهیلاتی 
به مردم حتی با کارمزد بالا پرداخت نکرده اند و دو هزار درخواست تنها در حوزه 
انتخابیه بنده بی پاســخ مانده است. وی ادامه داد: مردم بدانید سیاست دولت عدم 

پرداخت تسهیلات است و از این شرایط عذرخواه و شرمنده ام.
محمودی در تذکر پایانی خود با انتقاد از انتصابات صورت گرفته در استان 
اصفهان گفت: وضعیت مدیریتی در استان اصفهان به دلیل انتصابات بدون ضابطه 
و بر اساس روابط و سیاسی بازی بسیار ناامیدکننده است و این شرایط نیازمند ورود 

جدی رئیس جمهور است.

سرویس سیاسی- عضو کمیسیون امور داخلی مجلس شورای اسلامی ضمن 
تشریح جزئیات انتخابات تناسبی مجلس در تهران گفت: تناسبی شدن انتخابات این 
امکان را فراهم می کند که نماینده جریان رقیب که لیست آنها حداکثر رای را کسب 

نکرده در مجلس حضور پیدا کند.
روح الله نجابت در حاشیه نشست علنی مجلس شورای اسلامی با حضور در 
جمع خبرنگاران در خصوص تناسبی شدن انتخابات مجلس شورای اسلامی در 
تهران، توضیح داد: بر این باوریم که مجلس خانه ملت است و باید همه مردم در 
خانه ملت دیده شوند؛ در حوزه های انتخابیه غیر از تهران امکان برگزاری انتخابات 
تناسبی به دلیل رقابت بر سر دو یا چند کرسی ممکن نیست از سوی دیگر در حوزه 
انتخابیه تهران فهرست ها سیاسی تر و نگاه ها ملی تر است. نماینده مردم شیراز در 
مجلس شورای اسلامی ادامه داد: این در حالی است که تا امروز اینگونه بود که هر 
فهرستی بیشترین رای را بیاورد تمام ۳۰ کرسی تهران به آن فهرست اختصاص پیدا 
می کرد، اما اکنون مساله این است که اگر ۴ میلیون نفر به لیستی رای داده و ۲ میلیون 
نفر به لیست دوم رای داده اند، آنهایی که به لیست دوم رای داده اند هم جزو ملت 

هستند و حق دارند در مجلس کرسی داشته باشند.
نجابت با اشاره به اینکه تقسیم کرسی بین لیست های تهران متناسب با میزان 
رای خواهد بود، افزود: با این روش فرصتی ایجاد می شود تا هم رقابت بین لیست ها 
صورت گیرد و هم شاهد رقابت درون لیست ها باشیم چرا که هر فردی که در لیست 
جریانی بیشترین رای را کسب کند در تقسیم بندی کرسی های اختصاصی به لیست 
ها امکان نمایندگی مردم در مجلس را پیدا می کند.وی به تاکید مقام معظم رهبری 
در ابتدای سال اشاره کرد و گفت: ایشان تاکید داشتند که چهار راهبرد مشارکت، 
رقابت، سلامت و امنیت را دنبال کنیم که در راهبرد رقابت و مشارکت راه حلی بهتر 
از انتخابات تناسبی در تهران پیدا نکردیم چرا که امیدی برای جریان های سیاسی 
برای کسب کرسی در مجلس ایجاد می شود و رقابت و مشارکت شکل می گیرد. 
عضو کمیسیون امور داخلی کشور و شوراهای مجلس با بیان اینکه انتخابات تناسبی 
به مشارکت مردم و رقابت نامزدها کمک می کند، اظهار داشت: یکی از اشکالات 
مجلس این است که اکثریت خیلی قوی شکل می گیرد و تضارب آرایی که باید 
خانه ملت داشــته باشد، وجود ندارد اما با برگزاری انتخابات تناسبی در تهران که 

معمولا پیشران و جهت ده هستند، تضارب آرا محقق می شود.
نمایندگان مجلس در جلسه علنی با اصلاح قانون انتخابات مجلس شورای 
اسلامی و با ۱۶۱ رأی موافق، ۷۱ رأی مخالف و ۳ رأی ممتنع از مجموع ۲۴۹ نماینده 

حاضر مقرر کردند که انتخابات تناسبی برای نخستین بار در تهران برگزار شود.

سرویس سیاسی- نماینده مردم 
چابهار در مجلس شــورای اســلامی 
گفت: بر مبنای اصل ۹ قانون اساسی به 
رئیس جمهور تذکر می دهم نسبت به 
رفع محدودیت از پلتفرم های فضای 

مجازی به قید فوریت اقدام کند.
معین الدین سعیدی در نشست 
علنی مجلس شــورای اســلامی در 
تذکر شــفاهی گفت: در شرایطی که ۴ 
شهرستان قصرقند، کنارک، دشتیاری و 
زرآباد فاقد حتی یک تخت بیمارستانی 
هستند، رئیس جمهور در اندونزی قول 
ساخت ۱۲ بیمارستان را می دهد! بنابراین باید گفت که آقای رئیسی، به کجا چنین 
شــتابان؟ اول دردهای بی پایان مردم سیســتان و بلوچستان را ببینید و بعد به فکر 
مردم اندونزی باشید. نماینده مردم چابهار، نیک شهر، کنارک و قصرقند در مجلس 
یازدهم افزود: به وزیر بهداشت و درمان تذکر می دهم با فوریت نسبت به تجهیز 

بیمارستان نیروی دریایی کنارک و ساخت بیمارستان دشتیاری بزرگ اقدام کند.
وی ادامه داد: آقای رئیس جمهور؛ بستن پلتفرم های فضای مجازی در شرایط 
پرالتهــاب پاییز ۱۴۰۱ بود، اکنون با گذر از آن شــرایط ادامه محدودیت ها به چه 
معناست؟ ضمن آنکه گردش مالی ۵۰ هزار میلیاردی فیلترشکن ها یک فاجعه و 
دهن کجی به مردم اســت، نمی شــود شما به عنوان رئیس جمهور و من به عنوان 
نماینده به دنبال تیک آبی اینستاگرام باشیم و ملت را از کسب و کار مجازی خود 
محروم کنیم، لذا بر مبنای اصل ۹ قانون اساســی به رئیس جمهور تذکر می دهم 

نسبت به رفع محدودیت از پلتفرم های فضای مجازی به قید فوریت اقدام کند.

محمودی خطاب به رئیس جمهور:

آقای رئیسی آیا از صحت اطلاعات 
ارسالی اقتصادی که به شما می رسد، 

اطمینان دارید؟

عضو کمیسیون امور داخلی مجلس شورای اسلامی:

جزئیات انتخابات تناسبی مجلس 
اعلام شد

سعیدی در تذکر شفاهی:

رئیس جمهور نسبت به رفع محدودیت 
پلتفرم های فضای مجازی به قید 

فوریت اقدام کند

معــاون پارلمانی رئیس جمهور گفت: معرفــی وزیر بازرگانی منوط به 
موافقت مجلس با تفکیک وزارت صنعت، معدن و تجارت و تشکیل وزارت 
بازرگانی است. سیدمحمد حســینی درباره زمان معرفی وزرای کشاورزی، 
صنایع و معادن و بازرگانی به مجلس شورای اسلامی اظهار کرد: دولت وزیر 
آموزش و پرورش را به مجلس معرفی کرد و پس از تشــکیل هیات رئیســه 
جدید، نامه معرفی وزیر در مجلس اعلام وصول شــد. وی ادامه داد: اکنون 
وزیر کشاورزی، صنایع و معادن و بازرگانی معرفی خواهند شد؛ البته این به 
شــرطی است که مجلس با تشکیل وزارت بازرگانی موافقت کند تا به جای 
وزیر صنعت، معدن و تجارت، دو وزیر با عنوان وزیر صنایع و معادن و وزیر 

بازرگانی به مجلس پیشنهاد شوند. 

نماینده افشــاکننده دریافت خودروهای شاسی بلند توسط نمایندگان 
ابعاد جدیدی از تخلف قرارداد شــرکت خودرویی متخلف با یک شــرکت 
صوری برای اعطای خودرو شاسی بلند به نمایندگان را مطرح کرد و گفت: 
ســاختار اداری مجلس، مقصر اصلی پرونده خودروهای شاسی بلند است.
احمد علیرضا بیگی، نماینده افشــا کننده دریافت خودروهای شاســی بلند 
اعطایی از جانب وزارت صمت توســط نمایندگان درباره آخرین ابعاد این 
موضــوع گفت: برخی نمایندگان با نام هایی از قبیــل دفترداران، رانندگان، 
عروس و دامادشــان این خودروها را دریافت کردند؛ بنابراین این نمایندگان 
نسبت به قباحت این کار آگاهی داشتند و می دانستند این اقدام برازنده خانه 
ملت نیســت. او همچنین افزود: امضای رییس منابع انسانی معاونت اجرایی 
وقت مجلس پای نامه خانمی که شرکت صوری و جعلی به نام وی تشکیل 
شده، دیده می شود. دقت کنید که »امضای یک مقام ارشد اداری مجلس« در 
کنار امضای خانمی اســت که در کوهدشت در حال زراعت است و شرکت 
به نام این خانم و خواهرش ثبت شــده و روحشــان هم از این موضوع خبر 
ندارد.نماینده تبریز، اســکو آذرشهر با بیان این که شرکت خودرویی مذکور 
بر خلاف فرمان هشــت ماده ای رئیس جمهور واگذاری خودرو را خارج از 
ســامانه عمومی انجام داده است، گفت: باید به این تخلف رسیدگی شود که 
در این واگذاری خلاف مقررات، مشتری خود را چگونه انتخاب کرده است. 

یک رسانه اماراتی ضمن تایید گفت وگوهای پادشاه عمان در مصر درباره 
ازســرگیری روابط بین قاهره و تهران، از درخواســت های مصر از ایران در 
این مذاکرات پرده برداشــت. یک پایگاه خبری اماراتی چند روز پیش با رد 
اظهارات ســامح شکری، وزیر خارجه مصر در مورد نبود هیچ نوع مذاکراتی 
بین تهران و قاهره، با اســتناد به اظهارات دو مســئول مصری خبر داد، قاهره 
در ایــن مذاکرات خواهان همکاری تهران در گســترش روابط اقتصادی و 
تجاری مصر با کشورهایی مانند عراق، سوریه و لبنان است. این رسانه اماراتی 
همچنین به نقل از دو مسئول مصری ادعا کرد، مصر تلاش خواهد کرد ایران 
را متقاعد کند از حمایت و پشتیبانی خود از حماس و جهاد اسلامی دو گروه 
فلسطینی اصلی فعال در نوار غزه به عنوان منطقه مجاور مصر دست بردارد یا 

حداقل دامنه این حمایت  را کاهش دهد. 

سخنگوی هیات رئیسه مجلس شورای اسلامی گفت: مجلس همچنان 
منتظر تقدیم لایحه برنامه هفتم از ســوی دولت به مجلس است و بلافاصله 
پس از این کمیســیون تلفیق برنامه تشکیل خواهد شد، اما هنوز زمان قطعی 
به مجلس اعلام نشده است.سید نظام الدین موسوی سخنگوی هیأت رئیسه 
مجلس شــورای اســلامی در خصوص اولین جلسه هیات رئیسه اجلاسیه 
چهارم مجلس،گفت: موضوع محوری بیانات و عنایات مقام معظم رهبری در 
دیدار با نمایندگان بود، همچنین در این نشست به مسائل مرتبط با اداره مجلس 
و موضوع معیشت که دارای اولویت است، پرداخته شد. وی افزود: توجه به 
عملیاتی شدن توصیه های مقام معظم رهبری در یک سال پایانی مجلس مورد 
تاکید اعضای هیات رئیسه بود، همچنین در این نشست از زحمات بی دریغ 
همکارانی که در اجلاسیه گذشته عضو هیات رئیسه بودند یعنی آقایان نیکزاد، 
امیرآبادی و دشتی اردکانی از سوی رئیس مجلس و اعضا تقدیر و تشکر شد.

رئیس ســتاد کل نیروهای مســلح گفت: طبق مطالعاتی که انجام شده 
است، سرزمین ارزشمند ما حداقل دو برابر جمعیت فعلی امکان حمایت از 
مردم و ایجاد زندگی آبرومند برای مردم را دارد؛ لذا اگر منابع درست مدیریت 
شود، امکان داشتن این جمعیت با همه ویژگی های کیفی فراهم خواهد بود. 
سرلشکر محمد باقری رئیس ستاد کل نیرو های مسلح در همایش فرماندهان 
و مســئولان عالی نیرو های مسلح که به مناسبت روز ملی جوانی جمعیت در 
ستاد فرماندهی سپاه پاسداران انقلاب اسلامی برگزار شد، گفت: سیاست های 
کلی جوانی جمعیت را فرمانده معظم کل قوا امام خامنه ای )مدظله العالی( در 
سی ام اردیبهشت سال ۱۳۹۳ ابلاغ کرده اند و در ۲۴ آبان ۱۴۰۰ قانون حمایت 
از جوانی جمعیت تصویب شد. سرلشکر باقری با بیان اینکه الحمدلله مسیر 
کاملًا شفاف و مشخص است و امیدوارم که برنامه ها در این مسیر با تمام توان 
اجرا و موانع موجود برطرف شــود، گفت: خوشــبختانه در دولت جدید نیز 

جلسه شورای عالی جوانی جمعیت منظم برگزار می شود.

دیده بان ایران نوشــت: حقیقت پور در پاسخ به اینکه به قدرت رسیدن 
چهره های تندرویی همچون مجتبی ذوالنوری که روز برجام را به آتش کشید، 
چه تبعاتی دارد، گفت: فکر می کنم تغییر کرده اند و الان ایشــان دیگر برجام 
را آتش نمی زنند.برداشــتم این است که تاکتیتکی هم که شده تغییر کرده اند. 
شاید به این نتیجه رسیده اند که در مقطع فعلی قبول برجام برای حل مسائل 

داخلی مان مفید باشد.

نماینده مجلس گفت: طرفداران واردات خودروی دســت دوم دلال ها و 
مافیایی هستند که یک درصد سود خود را صرف تخریب وآبروریزی می کنند اما 
من عقب نشینی نکرده و از صحنه خارج نخواهم شد.وی که به تازگی با نقل قولی 
در یک مناظره تلویزیونی درباره تفاوت نداشتن پژو ۲۰۶ با لندکروز به موضوع 
روز فضای مجازی تبدیل شده است، مباحث مطرح اخیر را بی اساس توصیف 
کرد و گفت: همه خودروها در هدف اصلی که حمل و نقل است مشترک هستند 
اما خودروهایی مانند ۲۰۶ و پراید که کوچک و ســبک هستند برای تردد درون 
شهری بهتر هستند. از این خودروها برای تردد برون شهری نیز می توان استفاده 
کرد اما از نظر ایمنی جوابگو نیســتند که یکی از گرفتاری های ما در تصادفات، 

همین استفاده نابجاست.

آخرین مصوبه شورای رقابت از حذف روش های بازدارنده برای جلوگیری 
از انتقال سند خودرو حکایت دارد. موضوع مصوبه ۵۷۱ شورای رقابت اصلاح 
مصوبه ۵۴۳ این شــورا )دســتورالعمل ۵۴۳ تنظیم بازار خودروهای سواری( 
اســت. بر این اساس بند ۷ ماده ۴ دستورالعمل ۵۴۳ شورای رقابت )تنظیم بازار 
خودروهای ســواری( مورخ ۱۱ بهمن سال ۱۴۰۱، مبنی بر عرضه کننده خودرو 
موظف است روش های بازدارنده برای جلوگیری از انتقال سند حداقل به مدت 
یک سال، از جمله در رهن گرفتن سند خودرو، اتخاذ و اجرا کند، حذف می شود.

رسولی نژاد در نطق میان دستور:

آقای رییس جمهور آمار درستی به جنابعالی نمی دهند!

دوشنبه 8 خرداد 1402، 9 ذی القعده1444 ،29 می2023، شماره 4218، صفحه


